

Närvarande

Ingrid Sjöström-Moen
Per Moen
Monica Jonsson
Nils Wallmark
Susanne Rönnberg
Bo Lundqvist
Patrik Andersson

- § 1 **GGI:s möte öppnades** av Ingrid Sjöström-Moen.
- § 2 **Val av justerare.** Styrelsen valde Patrik Andersson.
- § 3 **Föregående protokoll.** Under det konstituerande styrelsemötet valdes inte vem som skulle justera det protokollet, Per Moen blev vald nu i efterhand. Patrik byter plats på gungställningarna vid byastugan och badplatsen, när det är lämpligt. Patrik och Bo sätter upp den nya anslagstavlan vid E4:an i Grimsmark när snön har smält. Nisse beställer vattenuppsamlingsbrickan under diskmaskinen av Sikeå plåt.
- § 4 **Byastugan - Planering av arbetet med fasaden:** Yngve, Johannes, Per och Tomas har rivit muren. GGI får låna byggnadsställningen av Jörgen, Yngve tar kontakt med den arbetsgrupp han behöver till hjälp. Det föreslogs att en namnlista skrivs på personer som kan hjälpa till, så att arbetet fördelas på fler och då blir det inte samma personer som drabbas. Det bidrar även till att vi inom GGI kan känna en delaktighet i det arbete som ska utföras inom GGI. Nisse köper träskruv från Rofab, farmarskruv följer med inköpet av plåt. Arbetsdagar för gavelarbetet blir helgerna den 2-3 och 9-10 april, med början kl 08:00. Varken Per eller Yngve kan närvara den 9-10 april. Bo kan inte närvara den 2 april och Nisse kan inte delta hela dagen den 10 april. Husgruppen Bo, Bengt och Nisse tar reda på från Yngve som är arbetsledare hur arbetet ska fortlöpa helgen som han inte kan närvara. Ingrid föreslår att de som arbetar med gavelförändringen ska få f m och e m fika och har gjort en lista för de fyra arbetsdagarna med 8 fikatillfällen och tar ansvar för att få tag på personer som kan ordna fika fm eller em. Ett förslag som nämndes var att vi skulle kunna ordna lunch i stället för fika, men det förslaget blev nedröstat. Men de kan ta med sig lunch hemifrån, det finns mikrovågsugn i byastugan. Ett annat förslag som nämndes var att var och en tar med sig fika hemifrån, men det förslaget blev också nedröstat. Det ska anordnas fika f m och e m till de som arbetar med gavelförändringen.
- Uthyrning av lägenheten till flyktingar?** I dagsläget är det inte möjligt. Om det blir en seriös förfrågan kallar Ingrid ihop styrelsen. I så fall måste dusch åtgärdas och troligtvis måste två luftvärmepumpar inköpas, en uppe och en nere i lägenheten.
- Utrensning av vind, städning av vind och förrådet i köket.** Eftersom det under pandemin har varit väldigt lite aktivitet i stora och lilla salen så prioriterar vi städning av vind och köksförråd. Utrensning och städning av vind blir karlarnas ansvar (den som tror sig vilja ha något därifrån tar med egen släp på städdagen den 18 maj). Kvinnorna städar förrådet i köket eller krattar.
- § 5 **Ekonomi.** Faktura på plåt, reglar, vindduk och isolering från Flarkens Järn har kommit och summan blev 21 559:-. Det blev 899:- dyrare än vad som stod i årsmötesprotokollet, vilket beror på kostnadsökningar under pandemin.

Den 22 febr var det sju personer som deltog i det svensk-finska projektet KLIVA, om Hertsångerälvens avrinningsområde och skänkte ersättningen till GGI (Arvode 150.00 EURO/person = 1050.00 EURO totalt). Det var frågor som skulle besvaras digitalt och deltagande i ett workshop via zoom som bidrog till att GGI har fått 10 853:75 kr.

Den 24 febr avslutade Swedbank kontot för GGIF, Barnklubb och summan på 1 528:67 har överförts till GGI.

- § 6 **Demokrati – aktuellt bl a med tanke på Ukraina. Hur bidrar vi som förening?**
Vi måste uppmuntra unga personer att vara med i vår förening. Vi får inte tappa intresset för GGI, det möjliggör att vi gemensamt kan påverka vårt närområde.
- § 7 **Ansvarsgrupperna.** Grupp 1 ansvarar för vårcafé och midsommar, Grupp 3 ansvarar för valborg och surströmming.
- § 8 **Verksamhet sen sist och kommande.** Informationen om hur sjöarna i mellanbygden mår av Jan Åberg, naturgeolog var intressant. Vår sjö mår bra, den har ph 6,5. Reporter Morgan Bohman var på plats och har skrivit en artikel om informationen i tidningen Västerbottens Mellanbygd den 23 mars.
- § 9 **Vassklippning – ska vi klippa sommaren 2022?** Styrelsen beslutade att vassklipparen inte ska hyras i år.
- § 10 **Övriga frågor och ev information.** Nästa styrelsemöte blir kort och i samband med städdagen den 18 maj, då vi tar upp bl a om det inkommit fler förslag till aktiviteter i sommar för att dra in pengar till GGI. De två förslag som inkommit hittills är loppis och motionsrunda runt sjön.
Därnäst styrelsemöte blir tisdagen den 13 sept kl 19:30.
Ett förslag på information som ska skrivas i vårbrevet skickas ut av Monica till styrelsen.
Trafikverket, informationskväll om nya E4:an. Ingrid ringer och föreslår att de planerar in en informationskväll för oss under år 2023.

Grimsmark-Gunsmark byastuga 2022-03-24.

Justeras

Vid protokollet

Patrik Andersson

Monica Jonsson